
ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
 ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗΣ ΦΩΝΗΣ

Λείπει το α΄ ενικό και
α΄πληθυντικό

πρόσωπο.

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ

λελυκότες, -κυῖαι,-κότα
ἔστων

-
λῦ-ε

λυ-έτω
-

λύ-ετε
λυ-όντων

ή λυ-έτωσαν

Έχει μόνο 3 χρόνους!

-
λῦ-σον

λυ-σάτω
-

λύ-σατε
λυ-σάντων

ή λυ-σάτωσαν

ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ

-
λελυκώς, -κυῖα, -κός ἴσθι

λελυκώς, -κυῖα, -κός ἔστω
-

λελυκότες, -κυῖαι,-κότα
ἔστε

Ο αόριστος δεν χρειάζεται αύξηση.
Χρησιμοποιώ τη μετοχή παρακειμένου και στα 3

γένη και το ρήμα εἰμί στην προστακτική.



φονεύω,
αόριστος

παιδεύω,
ενεστώτας

ΕΞΑΣΚΗΣΗ ΣΤΗΝ ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
 Προσπάθησε να κλίνεις τα ρήματα στην προστακτική, στον χρόνο

που ζητείται.

κυριεύω,
παρακείμενος

παύω,
αόριστος


